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INTERPELACJA

Sprawa: dot. wniosek o dokończenie remontu drugiej częścidrogi leżącej na działce 177

W związku z Pana pismem RI 7234.15.2019r z dn. 07.08.2019r wyjaśniam, iż nie wnioskowałem o
budowę A na całej koloni a jedynie o dokończenie odcinka przepust na kolonie. Jednocześnie

wyglądać bardzonieestatycznie. Płyty jumbo jak najbardziej ale od końca przepustu w stronę. lewą i
prawą. Wniosek dotyczył dokończenia remontu Il odcinka drogi w technologii o nawierzchni asfaltowej.

Zatem ponownie składam Wniosek o dokończenie drogi działka nr 177 (przepust na kólonie).poparty
podpisami mieszkańców całej kolonii przekazany pismem z dnia 07.07.2019r. Wnoszę o jego pozytywne
rozpatrzenie i pilne wykonanie niezbędnej dokumentacji. Zatem prosze o informację kiedy to nastąpi.

Jednocześnie zwracam się z pytaniami:

- dlaczego droga (przepust na kołonie) nie została ujęta w rewitalizacji m. Noskowo jako priorytet. (12
posesji w tym 40 mieszkańców w tym 8 dzieci chodzących na przystanek na autobus szkolny w tym 1
osoba niepełnosprawna, wyłącznie porusza się na wózku)

- proszę przedstawić wyniki badarń/ekspertyzy, na jakiej podstawie Pan stwierdza, że na drodze
występują warstwy torfów. Czy w części wyremontowanej występowały warstwy torfów. Jeśli tak to czy
zostały wymienione.

- proszę przedstawić wyniki badań/ekspertyzy, na jakiej podstawie Pan uznał, że przy warstwachtorfów
nie może być zachowanatechnologia nawierzchni asfaltowej.

- proszę o informację lub ekspertyzę, jaka będzie różnica w przygotowaniu podbudowy pod nawierzchnie
asfaltową a jaka pod płyty jumbo z uwzględnieniem ciężarów ciężkiego sprzętu (tj.. traktory kombajny)
jaki jeżdzii jeżdzić bezie na pobliskie pola.

- proszę przedstawić szacunkowo jaka będzie różnica w kosztach podbudowy pod asfalt lub pod płyty
jumbo.

Proszę o informację z kim Pan planował wykonanie nawierzchni z płyt jumbo (przepust kolonia), jeśli nie
ma Pan wyników analizy KGRIOŚ, Czy brał Pan pod uwagę walory estetyczne i wizualne wykonania
drogi w dwóch różnych technologiach.
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